KOMELEY XWÊNDIKARANÎ KURD LE EWRUPA

(Kurdish Students' Society in Europe) K.S.S.E

C/O The Centre U. K. BRANCH - LIQI INGLISTAN 12, Adelaide Street London W.C.2



الخزي و العار لقيادة "أوك" مطيه البعث العفلقي الفاشي

لم تنتظر قيادة الاتجاد الوطني الكوردستاني "اوك" طويلا لتكشف و بشكل سافر عدائها للشعب الكردي عاقدة " صفقه خيانيه مع ألد أعدائه، النظام الدكتاتوري الفاشي و تعلن عن أرتمائها الكامل بأحضان العفالقه الفاسشت، جلادي شعبناً و مجرمي الحرب، منفذي أبشع جرائم الآباده و الصهر القومي بحق شبعبنا الكوردي، وبهذا كشفت نفسها ، وهي تعمل كأداة طبعه بيد الامرياليه و الرجعيه التي تنشط بشكل محموم لأنقاذ الدكتاتوريه البعثيه من السقوط و أطاله الدحكمها الارهابي الدموى •

لقد هيأت قيادة "أوك" الارضيه لهذه الصفقه الخيانيه منذ فتره ليست بالقصيره ،عبر لقاءاتها معرسل مخابرات النظام، ولتلعب دور حصان طرواده في صفوف المعارضه العراقيه، باذلة جهود ألم معومه لتخريب المساعي المهذوله لوحدة القوى الوطنيه المعاديه للفاشيه في الجبهه الوطنيه العريضه ، و معلنا الحرب على اطراف الحركه الوطنيعو كأنها ما أنوجدت الا لأستنراف الحركم الوطنيسم بمعارك ومجازر متواليسم و لتتوج فيادة الاتحاد الوطني الكورد ستاني تواطئها المشين وخياناتها في هجومها الاجرامي على القوى الوطنيه و الديمقراطيه التي ترفع السلاح في كورد ستان بوجه الفاشيه، و المؤتلفه في الجههه الوطنيه الديمقراطيه العراقيه (جود)، في ١/ أيار ٩٨٣ مرتكبة جرائم بشعه ضد الانصار و البيشمهركه البواسل ، ذهبت ضحيتها مئات من الشهداء ، و نشطت لأحباط النهوض الثورى العارم الذي اجتاح كورد ستان عقب الانتفاضه البطوليه في ربيع ٩٨٢ وفي الذكرى الاولى لتقدم عربونة على مدى ولائها وخضوعها •

لقد جاءت هذه الصفقه الخيانيه في الوقت الذي تستحفل ازمه النظام الفاشي بكل جوانبها السياسيه و الاقتصاديه و الاجتماعيه و العسكريه و لتمتد حتى داخل اركان السلطه العشائرية للمجرم صدام التكريتي و ظمن محاولات الامبرياليه وعلى راسها الامريكيه والانظمه العربيه الرجعيمو العميله لأنقاذ هذه الطغمه من مصيرها المحتوم و بكل السبل و اطاله امد حياتها بالمساعدات العسكريه و الاقتصاديه و بالشحنات الماليه.

وجاء عقد هذا الاتفاق المشين في الوقت الذي يفرط فيه الفاشست بالاستقلال و السياده الوطنيه و الاستعانه بالنظام الفاشي التركي عضو حلف الثأتو لضرب حركه التحريه لشعبنا الكوردي واستخدامها لغزو كردستان العراق • عددا بالاضافه السيى تنازلات الاخرى التي قدمتها هذا النظام عن السياده الوطنيه للاردن والسعوديه خذا ناهيك عما يرتكبه نظام صدام الدموى من جرائم بشعه ضد الشعب العراقي عها وأكراد أو ا قليات قوميه متأخيه و محولاً كورد ستان الى ساحه اعدامات جماعيه و حملات آباده و تمارس فيها آبشع سياسات الشوفينيه و ان النظام لفاشي ارتكب جريمه كبرى بحق شعبنا العراقي بشنه حرب عدوانيه قذره ضد الشعب الايراني الشقيق نيابة عن لامرياليه والرجعيه العربيه ولتذهب ضحيتها مئات الالوف من القتلى والجرحى ولتخلف دمار اقتصادى هائل ي البلدين الجارين •

لقد اكدت التجربه الزاخره لحركه الوطنيه عبر عقود من السنين الحقيقه الساطعه و التي عمدتها دماء الاف من لشهداء بأن النضال من اجل الحقوق القوميه يرتبط بشكل لا ينفصم بالنضال من اجل حكم وطني ديمقراطي لا مكان يه للفاشيه و مطاياها و جحوشها القدامي و الجدد و تتحقق مفعل وحد ، نضال الشعبين العربي و الكوردي في في الحراق لأسقاط الدكتاتوريه الفاشيه البعثيه البغيضه و اقامة حكم ائتلاف وطني تنهي الحرب العدوانيه بصلح ديمقراطي عادل و بدون ضم و الحاقات و يحقق الديمقراطيه للعراق و الحكم الذاتي الحقيقي لكردستان و أن جمعيتنا في الوقت الذي تدين قياده "اوك" وأتباعها المرتمين في احضان النظام البعثي العفلقي الفاشي استواصل فضح هؤلاء الجحوش الذين تلفقوا بالشعارات الزائفه و بالزعيق عن "الدفاع عن الوطن" الذي يعني في الحقيقه الدفاع عن الطغمه الدكتاتوريه الفاشيه و جرائمها المحقيقة الدفاع عن الطغمة الدكتاتورية الفاشية و جرائمها الدهقيقة الدفاع عن الطغمة الدكتاتورية الفاشية و جرائمها الدقيقة الدفاع عن الطغمة الدكتاتورية الفاشية و جرائمها الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن التوليد الفاشية و جرائمها الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الطفعة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن المستواط المستواط المستواط المستواط الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الطفحة الدفاع عن الصفحة الدفاع عن الطفحة الفاشية و جرائمها المستواط الم

ان على الحركه الطلابيه العراقيه و الكورد ستانيه في الخارج مهمه فضح صفقه صدام جلال العار هذا و تعربه المرتزقه من ربطوا مصيرهم بمصير الفاشست ، كذلك في تصعيد التضامن مع نضالات طلبه و شبيبه و شعب كرد ستان ضد نظمه القمعيه و الرجعيه في العراق و ايران و تركيا ، وفضح النظام الفاشي في العراق و مرتزقته خونة الشعب و الوطن •

- * * * المجد و الخلود لشهداء حركه شعبنا التحريه الابرار •
- * * * عاشن ضال شعبنا الكوردى في العراق لأسقاط الطغمه البعثيه الفاشيه و من اجل أقامه حكم أتلاف وطني ينهي الحرب العدوانيه و يحقق الديمقراطيه للعراق و الحكم الذاتي الحقيقي لكرد ستان
 - * * * الخزى و العار لقيادة "اوك" و أتباعها المرتزقه المرتمين في أحضان العفالقه الفاشست خونه الشعب و الوصن •

جمعيه الطلب الاكسراد في اوروبا فرع المملك المتحده منتصف كانون الثاني ١٩٨٤

Komeley Xwêndikaranî Kurd Le Ewrupa

(Kurdish Students' Society in Europe) K.S.S.E

U. K. BRANCH - LIQI INCLISTAN 12, Adelaide Street

K.S.S.E C/O The Centre 12, Adelaide Street London W.C.2

Long Live 38th

Anniversary of the Kurdish Republic of Mahaba

After the defeat of fascism and nazism in the second world war; and as a consequence of ever-rising in the national-liberation struggle of the Kurdish people, on January 24 1946, during a mass rally, the first Kurdish Republic was proclaimed in Mahabad and Qazi Mohammed was elected President.

The Mahabad Republic in Iranian Kurdistan existed for less than one year, yet it was of great historical significance for our nation. A strong movement for national rights, democratization and social justs was flourished all over Kurdistan. The Republic become centre for co-operation and solidarity between various parts of Kurdistan. The whole Kurdish nation saw the Mahabad Republic as a symbol of their aspirations and hopes. The Mahabad Republic took an immediate part in the international structure against fascism and imperialism. And more than that it prayer a significant part in the democratic struggle waged by the working class in Iran and all over the world. Throughout the life of the Republic a strong friendship and co-operation with the neighbouring nations existed, especially Azerbaijanian and Soviet People.

American imperialism incited the reactionary Iranian regime to wage a military campai against democratic governments in Azerbaijan and Kurdistan by Mid-December 1946, and they were subsequently most brutally suppressed. More than 15,000 democrats were massacred in Azerbajan and Kurdistan. Kurdish leaders were publicly hanged by the shah on 30 March, 1947.

Kurdish people went on struggling to overthrow the shah and his reactionary-pro-imperialis regime for many years and played an active part in the Great Iranian Revolution of 1978-79. We supported the Revolution from the very begining, as it was a victory over dictatorship, U.S. imperialism and foreign domination. More than four years has passed since the victory of the revolution and yet many fundamental issues/are still unsolved due to the reluctance, unclear policy and even retreat and surrender of the leadership to the reactionary-pro-imperialist pressure.

We condemn anti-democratic policies of the Iranian government and its military campaign is Kurdistan; and demand the immediate termination of all kinds of armed harasement there, which have cost lives of many Kurdish people, including children, women and elderly people and dr

thousands of them out of their homes.

We support the struggle of our Kurdish people for Autonomy within the framework of a democraticly united Iran. Achievement of this will, undoubtedly, strenghten the unity of Iranian peoples in their fight against imperialist-backed Iraqi regime's aggression and against reactionary-opportunistic forces who are trying relentlessly to bring back a fascist pro-imperialist regime to Iran.

On the 38th anniversary of the Mahabad Republic we greet our Kurdish people in Kurdistan. we shall strive to strenghten the solidarity with our Kurdish people's struggle all over Kurdistan, exposing the fascist and reactionary regimes in Iraq, Turkey and Iran.

- *** Glory and eternity to martyrs of Mahabad Republic and to all those heroes who sacrificed their lives for Kurd and Kurdistan.
- *** Long live the struggle of our Kurdish People for democracy, social progress and the right to self-determination.

KURDISH STUDENTS SOCIETY IN EUROPE-U.K. BRANC

KOMELEY XWÊNDIKARANÎ KURD LE EWRUPA

(Kurdish Students' Society in Europe) K.S.S.E U. K. BRANCH - LIQI INCLISTAN 12, Adelaide Street

C/O The Centre London W.C.2



24th January, 1984

Dear Friends,

Kurdish Students Society in Europe-U.K. Branch would like to in/ite you to a meeting to be held in London on Saturday, 4th Feb. 1984 at the time and place mentioned below. The meeting will be discussing the recent developments in Iraqi Kurdistan after the open collaboration between the treacherous "PUK" leadership and the fascist Baath regime; and to discuss the role of our Society in mobilising Kurdish Students in U.K. to support our people's struggle to overthrow the fascist Baath regime and to establish a free-democratic Iraq which ensure genuine Automomy for Kurdistan. We are looking forward to see you there. Thank you.

The Executive Committee of K.S.S.E-U.K

1916/1/18

بۆگشىت خوشكو برايانى بمپز به ناوی کولمه ای خویند کارانی کسورد له عموروپا لقی ئینگلستان سلاویکی گمرمی خمات گیرانمتان لی عکمین ، وه زور د نساد ئمبین به ها به مشی کردنتان له کونونمومیمك که کونمالمکممان ریکی خستوه له روژی ۱۹۸٤/۲/۶ له شاری لهند من له بارمی خمباتی گهلی کورد مان له کسورد ستانی عراقد ا بو مافه رمواکانی له دوای کموتنی "یمکیمتی نشتمانی کورد ستانی" له ناو باومشی رژیمی بمعسی فاشی و همرومها باسی ده وری کومهلمکمان عمكين بو پاليشتى كردن له خماتى گەله چموساولكمان له كورد ستانا وه رسوا كردنى رژيمى بمعسى فاشى و و جاشعکانی و ئیتر هیواد ارپن بتانبینین له ومختو شووینی دیاری کراو لهِ خوارموه و و همر بوپیشموه و لم نمی کومهلمی خویند کارانی کسورد لم عمورویا

> ★ Time: 1.30-6.00 pm.

★Place: Polytechnic of Central London, Large lecture Theatre,

New Cavendish Street,

London W1.

Goodge St. or Warren St.